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Voorwoord 

Voor de Squash Bond Nederland (SBN) was 2018 een kantel jaar. De vele veranderingen 

die in 2017 zijn ingezet hebben zich in 2018 geworteld. Voor 2019 is de 

bestuursopdracht om nieuwe modellen uit te werken voor de samenwerking tussen de 

SBN en de leden en sporters, het daarmee samenhangende contributiesysteem en 

competitieopzet.  

Een aantal denkmodellen zijn ontwikkeld en inmiddels verschillende keren besproken met 

de leden. En dat is essentieel, want het kan niet alleen van het bestuur komen, want 

voor nieuwe samenwerkingsvormen moet er draagvlak zijn om de nieuwe 

samenwerkingsvormen effectief te laten zijn en dus houdbaar voor de toekomst.  

Een belangrijk onderdeel van de kanteling in financieel opzicht is in 2018 geweest de 

gesloten sponsorovereenkomst tussen de PSA en het bedrijf DPD waarin de SBN 

participeert. De financiële positie van de SBN is fundamenteel versterkt, zo beloopt het 

Eigen Vermogen per ult. 2018 €102.826 tegen €14.028 per ult. 2017. Dat geeft ruimte 

om de in 2017 afgesproken aanpassingen uit te voeren en dat is ook stevig nodig want 

de veranderingen voltrekken zich in een steeds sneller tempo en zijn steeds 

omvangrijker en daarop moet de SBN solide antwoorden hebben. Bovendien hebben 

sponsorovereenkomsten niet het eeuwige leven. 

Door de samenwerking met DPD is de zo fraaie en boeiende squashsport in 2019 op een 

geweldige manier in de publiciteit gekomen en wel via het DPD Open. Het is lang geleden 

dat aan squash zoveel aandacht werd gegeven. 

In het voorwoord van het Bestuursverslag 2017 is een alinea gewijd aan de snel 

veranderende positie van een landelijke sportbond. De kern van die alinea verdient in dit 

voorwoord wederom een plaats. Het nut van een landelijke sportbond is voor de leden 

niet meer vanzelfsprekend en nut en belang zal de landelijke sportbond steeds duidelijk 

moeten maken. Waarom is een nationale bond nodig en waarom is het nuttig aan de 

bond contributie te betalen en zo ja, op welke manier dan? In de ALV van 17 november 

2018 is een eerste proeve van een nieuw model gepresenteerd en dit model is verder 

uitgewerkt in de loop van 2019. 

Het bestuur was en is onder de indruk over het commitment dat de directeur en de staf 

in 2018 hebben getoond met de SBN in al haar facetten. De werkdruk was en is 

beduidend en naar het gevoel van het bestuur lijkt de limiet bereikt en zal de komende 

maanden op dit punt nader beraad moeten worden gevoerd. Het bestuur is de directeur 

en de staf hoogst erkentelijk voor de getoonde inzet en de bereikte resultaten.  

Al de inspanningen van het bestuur en de staf, de leden en de vrijwilligers worden 

gemotiveerd door het bijzondere aantrekkelijke karakter van de squashsport. Dat willen 

wij uitdragen en stimuleren en wij willen het beoefenen van de sport voor de leden 

mogelijk maken. Voor de sporters, al dan niet in competitieverband, om er plezier aan te 

beleven en de conditie op peil te houden. In internationaal verband om de kracht van de 

Nederlandse sport te beproeven en uit te bouwen. 

In de komende ALV van 29 juni a.s. zal ik aftreden. Met spijt maar het is een geheel 

eigenstandige beslissing, die samenhangt met mijn persoonlijke positie en ik zal de 

achtergronden in de ALV zeker toelichten, indien u dat wenst. Ik heb het een eer en een 

genoegen gevonden de SBN twee jaar en enige maanden te mogen dienen en ik heb er 

veel plezier aan beleefd. 

 



   
 

Het gaat de SBN, het bestuur, de directie en de staf en vooral u de leden en beoefenaars 

van die verrukkelijke squashsport in de toekomst zeer wel,       

Amersfoort, 22 mei 2019 

Harry H.M.  Groen, voorzitter 

 

  



   
 

1. Bestuursverslag 

 

1.1 Inleiding 

In dit bestuursverslag blikken wij terug op 2018 met de meest belangrijke onderwerpen, 

geven we de ontwikkelingen weer in de bestuurssamenstelling en kijken we vooruit naar 

2019. 

1.2 Highlights 2018 

Tijdens de bestuursvergaderingen in deze periode hebben de volgende onderwerpen een 

vaste plaats op de agenda gehad: 

• Ontwikkeling van SBN 

• Aanhoudend verscherpte aandacht voor financiën 

• Initiatieven in de topsport en talentontwikkeling 

• Samenwerkingen 

 

De ontwikkeling van SBN 

SBN heeft de ingeslagen weg van 2017 in 2018 doorgezet. Hierbij kwam dat na een jaar 

van grote veranderingen: ontvlechting uit de federatie, verhuizing, nieuwe administratie-

partner, sterke reductie van medewerkers, veel tijd en energie nodig was om de 

organisatie goed door te laten functioneren. In de tweede helft van het jaar is de start 

gemaakt om met vertegenwoordigers van diverse squashaanbieders het gesprek aan te 

gaan over hun wensen en ideeën. Ook de visie en beelden vanuit SBN zijn met hen 

gedeeld. Dit heeft geleid tot de strategische visie die eind 2018 is gepresenteerd. De 

verdere uitwerking en toepassing hiervan wordt in 2019 ter hand genomen. Over het 

algemeen kan gesteld worden dat 2018 een overlevingsjaar was waarin de organisatie 

van SBN door middel van hardwerken, inzet van veel mensen en samenwerking met 

diverse partners, zoals KNLTB, Bondcenter, VirtueMedia en natuurlijk de squashcentra, 

zich goed heeft hersteld.  

Aanhoudend verscherpte aandacht voor financiën - toelichting SBN Jaarrekening 2018  

De financiële uitkomst over 2018 is prima. Liet 2017 nog een positieve uitkomst zien van 

€7.344, over 2018 beloopt het resultaat €88.798 positief. Dat heeft natuurlijk ook 

beduidende positieve effecten op de liquiditeit en de vermogenspositie.  

Ultimo 2018 bedroeg het eigen vermogen €102.826 tegenover €14.028 ultimo 2017, een 

beduidende verbetering ook als percentage van het balanstotaal. Ultimo 2017 bedroeg 

dit percentage 12,4 en ultimo 2018 beliep dit percentage 61,6.  

Deze verbetering heeft twee hoofdoorzaken. De eerste is een stringente bewaking van de 

kosten en meer strakke overeenkomsten met betrekking de inkomsten uit evenementen. 

De kosten zijn afgenomen van €494.098 over 2017 naar €470.542 over 2018.  De 

inkomsten beliepen over 2017 €501.442 en zijn in 2018 toegenomen tot €559.340 

ondanks de significante terugloop van de NOC*NSF-subsidies.  

De tweede oorzaak is de sponsorovereenkomst tussen DPD en PSA, waarin de SBN 

participeert voor een bedrag van €40.000 over 2018 en ongeveer €43.000 over 2019. 

Een hoogst welkome positieve impuls voor de financiële positie van SBN.  

  



   
 

Daar passen wel enkele waarschuwingen bij. 

De sponsorovereenkomst met DPD geldt in beginsel voor twee jaar en is dus kortlopend. 

Dat versterkt de noodzaak om binnen de looptijd van deze sponsorovereenkomst een 

leden- en daaraan verbonden een contributiemodel effectief te hebben, dat robuust is, 

eenduidig is en gemakkelijk toegepast kan worden. Alleen dan kan de SBN op een 

effectieve en onafhankelijke wijze als een nationale bond functioneren. 

De afgelopen twee jaar is de organisatie van de SBN tot het absolute minimum 

teruggebracht. Sommige taken raken daardoor in de knel en er is sprake van 

overbelasting. Afhankelijk van het nieuwe leden/contributiemodel zullen beslissingen 

moeten worden genomen over het takenpakket en de daarbij behorende 

organisatiegrootte van de SBN.  

De aanwending van het positieve resultaat 

Het bestuur stelt voor om van het positieve resultaat €50.000 te bestemmen voor een 

nieuwe bestemmingsreserve, die in beginsel aangewend zal worden voor 

vernieuwing/versterking van de ICT-structuur van de SBN. Het is immers te verwachten 

dat in de dienstverlening van de SBN de ICT een dragende en bepalende rol zal spelen. 

Het resterende deel van het positieve resultaat stelt het bestuur voor toe te voegen aan 

de Algemene reserve, waarmee het weerstandsvermogen van de SBN groeit naar 

€52.826. 

 

  



   
 

2. Topsport & Talentontwikkeling 

Op het gebied van Topsport & Talentontwikkeling heeft Squash Bond Nederland (SBN) in 

2018 een aantal fundamentele wijzigingen doorgevoerd, mede ingegeven door de verder 

afgenomen subsidiegelden vanuit het NOC*NSF. 

Met haar talent- en topsportactiviteiten is SBN zich in het tweede deel van 2018 op een 

breder fundament aan spelers gaan richten met bijzondere focus op squashers onder de 

23 jaar. Waar het Elite programma van SBN zich in de eerste helft van 2018 focuste op 

een zeer select gezelschap dat onder regie van de jeugdbondscoach (voltijds) en met 

individuele programma’s trainde bij het Nationale Trainingscentrum (NTC) in Hoofddorp, 

richt het nieuwe Selectieprogramma van SBN zich op trainingen met de selectiespelers 

van de diverse leeftijdscategorieën en daarmee op circa 50 spelers (35 junioren, 15 

senioren).  

Binnen het nieuwe bondsbeleid is de positie van permanente jeugdbondscoach (de 

laatste jaren ingevuld door Ronny Vlassaks) om financiële redenen na de Dutch Junior 

Open in juli komen te vervallen. In de plaats daarvan maakt SBN voor de training van de 

nationale selecties gebruik van een bredere groep met trainers en coaches, waaronder 

Sjef van der Heijden, Jason Morris, Dagmar Vermeulen, Natalie Grinham, Ken Flynn en 

Sebastiaan Weenink. Voor de begeleiding van de Nederlandse spelers op de 

jeugdtoernooi werden deze coaches eveneens ingezet.  

Voor de nationale selectiespelers worden met ingang van het seizoen 2018-2019 tien 

landelijke trainingsdagen per jaar verzorgd door de technische staf van SBN. Ook wordt 

de begeleiding georganiseerd en (deels) bekostigd naar zeven Europese jeugdtoernooien 

(Nordic Junior Open, Belgian Junior Open, Swiss Junior Open, British Junior Open, French 

Junior Open, German Junior Open, European Junior Open). Daarnaast zijn er meer 

verplichte ‘meetmomenten’ gecreëerd tijdens de bestaande TMG-toernooien om een plek 

in het nationale jeugdteam af te dwingen en zend SBN net als voorgaande jaren teams 

uit naar de diverse EK’s voor junioren (<15, <17 en <19 jaar) en senioren (dames en 

heren). 

Tevens kunnen ook de selectiespelers gebruik maken van de diensten en faciliteiten van 

het NTC in Hoofddorp, waar in samenwerking met ‘MeerSquash, aanvullende trainingen 

worden verzorgd door Jason Morris en Natalie Grinham. In 2018 waren er 15-20 

selectiespelers die, ondanks het vertrek van Ronny Vlassaks als permanente 

jeugdbondscoach, van deze faciliteiten gebruik maakten. Ook buitenlandse topspelers (en 

rolmodellen) als Paul Coll en Nele Gilis trainen in Hoofddorp en fungeren regelmatig als 

trainingspartners voor de Nederlandse spelers.  

Naast het centrale Selectieprogramma dat door SBN wordt gefaciliteerd, kunnen de 

Nederlandse topspelers en talenten op meerdere plaatsen in het land terecht om onder 

leiding van deskundige en bevlogen trainers op dagdagelijkse basis beter te worden. 

Onder regie van Ken Flynn en Steve Cooke trainen 10-15 selectiespelers bij Victoria bij 

de nieuw opgerichte Rotterdam Squash Academy (RSA) en ook in Zwolle wordt er door 

meerdere selectiespelers fulltime getraind binnen het programma dat een aantal jaren 

geleden door Dagmar Vermeulen is opgezet samen met het Centre for Sports & 



   
 

Education (CSE).SBN heeft de wens om vanuit het nationale Selectieprogramma nauwer 

te gaan samenwerking met deze regionale trainingen.  

Ook zijn er voor Nederlandse jeugdspelers voldoende speelmogelijkheden om zich 

(verder) te ontwikkelen tijdens o.a. het ESF Junior Squash Circuit, de TMG DPD Junior 

Squash Series, het Dunlop Squash Circuit, de diverse NK’s en competities en overige 

(club)toernooien. 

Door de aanpassingen binnen het bondsprogramma en de groeiende groep van 

individuen en organisaties die zich met passie inzetten voor de jeugd, is het kader voor 

het ontwikkelen van talent in 2018 weer verstevigd hetgeen de resultaten op lange 

termijn ten goede komen.  

De belangrijkste sportieve hoogtepunten in het kalenderjaar 2018 waren: 

Nederlandse Kampioenschappen 

• Piëdro Schweertman en Milou van der Heijden veroverden in februari in het Frans 

Otten Stadion de nationale titels in respectievelijk de Heren A en Dames A 

categorie. Bij de jeugd wonnen Fleur Maas (winnares Meisjes <23 en <19) en 

Tom Schreurs (winnaar Jongens <19 en <17) beiden twee titels. Ook Evan Morris 

(Jongens <11), Guido Lindner (Jongens <13), Sebastiaan Hofman (Jongens <15), 

Thijs Roukens (Jongens <23), Elcke Mols (Meisjes <11), Annamaria Machalova 

(Meisjes <13), Lianka Radzyminski (Meisjes <15) en Daniek Krukkert (Meisjes 

<23) lieten zich kronen tot Nederlands kampioen in hun leeftijdsklasse. 

Europese Kampioenschappen 

• Bij het EK voor landenteams in Wroclaw grepen de Nederlandse squashsters in 

mei net naast een bronzen medaille. Milou van der Heijden, Natalie Grinham, 

Tessa ter Sluis en Fleur Maas werden achter Engeland, Frankrijk en België vierde. 

De mannenploeg, bestaande uit Piëdro Schweertman, Sebastiaan Weenink, Marc 

ter Sluis, Roshan Bharos en Tess Jutte, werd achtste in de tweede divisie. 

• De Nederlandse junioren eindigden bij de diverse EK’s voor jeugdteams als 

zevende (U15), achtste (U17) en negende (U19). De jeugdploeg onder de 15 jaar, 

bestaande uit Rowan Damming, Knut Hogervorst, Sam Gerrits, Lianka 

Radzyminski en Elfi Markus, knokte zich in het Zweedse Malmö begin mei naar 

plek zeven door op de slotdag Israël te verslaan. Het onder 17 team (Tjeu 

Dubbeldam, Sebastiaan Hofman, Stan Al, Fleur Maas en Carlijn de Zwijger) werd 

in dezelfde stad achtste. Een kleine twee maanden eerder eindigde Nederland 

(Tom Schreurs, Henrico van der Vegt, Luke Stauffer, Fleur Maas en Julliete 

Permentier) bij het EK onder 19 in Polen al als negende. 

• Bij het EK individueel voor spelers onder de 19 jaar, werd de 16-jarige Fleur Maas 

knap negende terwijl ook Megan van Drongelen (13e) en Gabi Fritsche (16e) de 

laatste zestien haalden. Juliette Permentier eindigde als 20e. Bij de jongens was 

Luke Stauffer de beste Nederlander op een 25e plek. Henrico van der Vegt werd 

34e en Tom Schreurs 38e. 

  



   
 

Rankings 

• Milou van der Heijden was met haar 34e plaats de hoogst gerankte Nederlandse 

op de wereldranglijst van december 2018. Tessa ter Sluis (94), Sanne Veldkamp 

(133), Fleur Maas (186), Daphne Timmer (207), Gabi Fritsche (217), Juliette 

Permentier (234) en Elena Wagenmans (286) stonden bij de dames ook op de 

PSA World Ranking.  

• Bij de mannen was Roshan Bharos (214) de best geklasseerde Nederlander aan 

het einde van het jaar. Tess Jutte (231), Marc ter Sluis (245), Thijs Roukens 

(333), Rene Mijs (409), Bart Wijnhoven (450), Joris Wagenaar (501) en Donny 

van Hal (562) waren ook actief in het internationale profsquashcircuit. 

• Met Fleur Maas (2e Girls U17), Rowan Damming (4e Boys U15), Sam Gerrits (6e 

Boys U15) en Naomi Nohar (3e Girls U15) had Nederland vier spelers in de top-10 

op de ESF Junior Rankings. 

ESF Junior Squash Circuit 

• De zeges van Naomi Nohar (Girls U15 Danish Junior Open, Belgian Junior Open en 

Irish Junior Open), Rowan Damming (Boys U15 Luxemburg Junior Open en 

Portuguese Junior Open), Luke Stauffer (Boys U19 Portuguese Junior Open), 

Megan van Drongelen (Girls U19 Luxemburg Junior Open), Lianka Radzyminski 

(Girls U15 German Junior Open) en Guido Lindner (Boys U13 Luxemburg Junior 

Open) en sprongen in 2018 het meest in het oog tijdens de toernooien uit het ESF 

Junior Squash Circuit.  

 

• Naast de 9 toernooizeges, waren er in 2018 ook podiumplaatsen tijdens ESF-

toernooien voor Fleur Maas (2e Girls U19 in Frankrijk en Duitsland en 3e Girls U19 

in Nederland), Gabi Fritsche (3e Girls U19 in Oostenrijk en Luxemburg), Aiden 

Vetjes (2e Boys U13 in Luxemburg), Sam Gerrits (3e Boys U15 in Zwitserland), 

Tjeu Dubbeldam (3e Boys U17 in Zwitserland), Sebastiaan Hofman (3e Boys U17 

in Luxemburg), Rowan Damming (2e Boys U15 in België), Knut Hogervorst (2e 

Boys U15 in Zwitserland en 3e Boys U15 in België en Zweden), Guido Lindner (3e 

Boys U13 in Zweden en Denemarken), Evan Morris (3e Boys U11 in Zweden) en 

Annamaria Machalova (3e Girls U13 in Zweden). 

Jeugd Olympische Spelen 

• Fleur Maas werd door de Europese Squash Federatie uitverkozen om in oktober 

2018 mee te doen aan de Olympische Spelen voor junioren in Buenos Aires waar 

squash voor het eerst onderdeel was van het prestigieuze multi-sport evenement 

voor spelers onder de 18 jaar. 

Eredivisie 

• In de squasheredivisie gingen de landstitels in het squashseizoen 2017-2018 naar 

Victoria Squash (dames) en Coulisse / Twente (heren). De Rotterdamse 

squashvrouwen eindigden het jaar met een voorsprong van veertien punten op 

Squash Zwolle, terwijl Twente de naaste concurrent ‘MeerSquash zes punten 

achter zich liet. 



   
 

Over het algemeen kijkt SBN op het gebied van topsport en talentontwikkeling tevreden 

terug op 2018, te meer omdat de opwaartse trend van prestaties van selectiespelers zich 

in de eerste maanden van 2019 heeft voortgezet. Hierbij wil het bondsbestuur haar 

bijzondere dank uitspreken aan de gemeente Haarlemmermeer, Cheaptickets.nl en 

‘Meersquash die het met hun financiële en organisatorische bijdragen (mede) mogelijk 

hebben gemaakt om binnen de begroting het bondsprogramma van SBN te kunnen 

uitvoeren. 

 

  



   
 

3. Samenwerkingen 

KNLTB 

Wij hebben een bijzonder goed en vruchtbare samenwerking met de KNLTB. Door deze 

samenwerking hebben wij de beschikking over kennis van financiële, juridische en 

personeelszaken van het bondsbureau van de KNLTB. Verder trekken we waar kan 

gezamenlijk op naar leveranciers. We wisselen kennis uit over de benadering van 

(maatschappelijke) ontwikkelingen in de sport. En wij maken bovendien dankbaar 

gebruik van kantoorruimte bij KNLTB in Amersfoort. 

 

Bondcenter 

Gedurende het jaar hebben wij onze (nieuwe) relatie met Bondcenter geëvalueerd. 

Bondcenter heeft voor ons gedurende het jaar de leden- en de financiële administratie 

verzorgd. Tijdens het jaar is gebleken dat SBN andere behoeftes heeft in deze 

samenwerking dan Bondcenter voor SBN kan leveren. Daarom hebben we besloten vanaf 

1 januari 2019 de financiële en leden administratie door KNLTB te laten uitvoeren. 

 

Virtue Media 

In 2018 heeft Virtue Media een groot deel van het beheer van de website, social media 

en de nieuwsbrieven verzorgd. 

 

ISR 

Het Instituut voor Sportrechtspraak behandelt zaken voor ons op het gebied van 

seksuele intimidatie, doping en matchfixing. Alle drie de aandachtgebieden hebben in de 

sportwereld en in de media terecht voortdurend de aandacht. Bij ons zijn afgelopen jaar 

geen zaken gemeld op deze gebieden. We hebben daardoor ISR dit jaar (en daarvoor) 

niet hoeven in te schakelen.  

 

‘Meersquash 

Voor een groot deel van het topsport & talentenprogramma wordt zeer intensief 

samengewerkt met Meersquash voor de uitvoering van verschillende activiteiten zoals 

hierboven is beschreven.  

 

Diverse squashcentra 

Voor de organisatie van de bondstoernooien heeft SBN in 2018 samengewerkt met 

verschillende centra. Dit op een nieuwe manier volgens het toekenningsbeleid wat 

halverwege 2018 is vastgesteld door de ALV. Dit heeft geleid tot kwaliteitsverbetering 

van de evenementen, heldere verstandhoudingen tussen de centra en de bond met voor 

allen zakelijk positief resultaat. 

  



   
 

4. Bestuur 

Algemeen 

Voorgaande jaren heeft het bestuur veel aandacht besteed aan meer ‘in control’ zijn van 

de vereniging SBN: een goede organisatie van zowel het bondsbureau als alle te 

organiseren activiteiten met deugdelijke, steeds verbeterende, financiële planning & 

control en resultaten.  

Daarmee zijn onze ambities nog niet gerealiseerd, want die reiken verder. Er is ook 

aandacht voor de organisatie en middelen (financieel, menskracht en capaciteiten) 

benodigd voor activiteiten en de wijze waarop we in squashend Nederland met elkaar 

samenwerken.  

Het heeft haar verantwoordelijkheid binnen de door de leden gegeven bevoegdheid en 

uiteraard in een goede beheersing door de (algemene) leden (vergadering). Met name de 

bezetting van het bestuur was een zorg van het huidige bestuur dat meegewogen wordt 

in de strategie voor de toekomst.  

Afgelopen jaar hebben we gezocht naar twee nieuwe bestuursleden (breedtesport & 

jeugd en een penningmeester). Van twee zittende bestuursleden loopt de termijn af in 

juni 2019 (Secretaris en Topsport & Talentontwikkeling). Daarnaast heeft de voorzitter te 

kennen gegeven graag op korte termijn te willen worden vervangen.  

Het bestuur heeft een sterk verantwoordelijkheidsgevoel en vindt respect voor elkaar en 

ethisch handelen van groot belang. Zij is daarbij niet alleen betrokken bij de 

(squash)sport maar ook met algemene (sport) maatschappelijke ontwikkelingen. We 

hechten belang aan het realiseren van goede samenwerkingen met leden, sponsoren, 

andere organen en organisaties (binnen en buiten squashend Nederland).  

Hoewel het realiseren van deze samenhang primair een rol is van de directie en het 

bondsbureau, heeft het bestuur hier uiteraard ook een belangrijke taak in. In het profiel 

van een bestuurder is het hebben van verbindende eigenschappen opgenomen. Het 

bestuur is tevens belangenbehartiger bij NOC*NSF, ESF en de WSF. Vanwege de huidige 

bezetting ligt op dit moment het beheren van deze relaties onder het door het bestuur 

gewenste niveau en beperkt zich om die reden tot de meest essentiële zaken. 

Veiligheid van de sport is een belangrijk onderdeel in de opleidingen van trainers en 

scheidsrechters. Een veilig sportklimaat is belangrijk voor de spelers, we besteden daar 

aandacht aan in trainingen en cursussen. Wij zijn aangesloten bij ISR (Instituut voor 

Sportrechtspraak) als er sprake lijkt van seksuele intimidatie, matchfixing of doping.  

Het bestuur kent een goede interne samenwerking en communiceert (ontwikkelingen, 

besluitvormingen, etc.) via eenduidige media met elkaar én naar haar stakeholders 

(directie, leden, samenwerkende organisaties, etc.). Dit neemt niet weg dat het bestuur 

en het bondsbureau, rekening houdend met de beperkte middelen op dit vlak, continu 

streeft naar een optimalisatie van de communicatie. Het laatste jaar zijn hier veel 

stappen in gezet.  



   
 

Het bestuur zal de beoordeling van haar eigen functioneren meer procesmatig en formeel 

oppakken. Daarvoor is nodig dat het bestuur ook doelstellingen formuleert voor haar 

eigen ontwikkeling. 

Rooster van aftreden 

Functie Naam  Datum 

aanstelling 

Datum 

aftreden 

Voorzitter,  

Penningmeester ai. 

Harry Groen  Februari 2017 Juni 2019 

Secretaris Bianca van Bilsen November 2015 Juni 2019 

Bestuurslid Topsport en 

Talentontwikkeling 

Peter-Paul Scheerder November 2015 Juni 2019 

Bestuurslid Squashcentra, 

Breedtesport en Jeugd 

Vacature   

Penningmeester Vacature   

 

Uitgangspunten: 

• Bestuursleden worden benoemd voor een periode van 3 jaar. 

• We streven volgens rooster naar het maximaal aantal gelijktijdig aftredende 

bestuursleden van 2 per jaar. 

• Conform de statuten bestaat de mogelijkheid tot herbenoeming van bestuursleden 

voor meer dan 2 periodes. 

• Het bestuur heeft een maximale aaneengesloten zittingstermijn voor een 

bestuurslid van 9 jaar afgesproken. 

 

 

5. Ereleden en leden van verdienste 

Onderstaande erevoorzitter, ereleden en leden van verdienste danken wij voor hun 

bijdrage aan onze squashsport. 

Erevoorzitter 

J.M. Fentener van Vlissingen. 

Ereleden 

L. Zandvliet, F. Nijkerk, R.J. Anjema, P. Meijs, Ph. Van der Ven, M. Visser, P. Turken,  

V. Atkinson, F. de Leeuw. 

 

Leden van Verdienste 

P. Pollard, S. Vollers, R. Goad, G. Evers, C. Pollard, F. Rigter, P. van Haaren, 

D.Uijttenbosch, B. Boer, R. Vlassaks, J.D. Debus-Visser, S. van der Heijden,  

A. van Noort, J. Overdijk, J. Wielandt, C. Hagers, J. van Belzen, M. Borst,  

H.B. Castendijk, H. Arends. 

 

  



   
 

 

6. Toekomst en belangrijke gebeurtenissen na balansdatum  

Het komende jaar staat in het teken van een verdere focus op de gewenste toekomst van 

squash in Nederland zoals we die in 2018 zijn gestart.   

We willen leren van de (ontwikkeling van de) behoeften in de squashsport (diensten, 

toegevoegde waarde, etc.) en leren onze dienstverlening en organisatie zodanig te 

ontwikkelen dat die daar optimaal op aansluiten. Zowel richting de spelers als de 

aanbieders (squashverenigingen en commerciële centra) en vanuit aanbieders richting 

spelers.   

Om voorgaande te realiseren gaan we, onder andere, in gesprek met de (potentiële) 

leden van SBN om zodoende een gezamenlijke ambitie te formuleren, concrete 

doelstellingen voor de komende jaren te bepalen en de benodigde concrete activiteiten te 

bedenken en uit te voeren. Onderwerp van dat gesprek is ook het realiseren van een 

toekomstvast en bij de ontwikkelingen in de maatschappij en sport behorende 

contributiesystematiek. We geloven namelijk dat we alleen samen een mooie toekomst 

voor squash in Nederland kunnen realiseren. Uiteraard winnen we ook advies in bij 

sportbonden met gelijksoortige ontwikkelingen en spreken we andere organisaties in de 

sport die ideeën hebben hoe op deze ontwikkelingen in te spelen.   

Voor de uitvoering van deze werkzaamheden wordt een subsidie vanuit het programma 

Slagvaardig Organiseren Sport aangevraagd. Met deze subsidie kan de staf van het 

bondsbureau (tijdelijk) worden uitgebreid.    

Het huidige bestuur acht het daarbij wenselijk om de verlegde focus ook terug te zien in 

de aandachtsgebieden van een toekomstig bestuur. Samen met het aangekondigde 

aftreden van de huidige voorzitter (en tevens penningmeester ad interim) in juni 2019 

betekent dit substantiële personele veranderingen in het bestuur. Daarmee ontstaan in 

2019 de volgende bestuurlijke vacatures: voorzitter, penningmeester en een of meerdere 

portefeuilles gericht op Breedtesport, Jeugd, en mogelijk Business Development.   

Naast voorgaande willen we een van de grootste toernooien in Europa, het internationale 

PSA Gold DPD Open toernooi in het nieuwe distributiecentrum van onze hoofdsponsor 

DPD in Oirschot (regio Eindhoven) optimaal organiseren. Bovendien wordt ten tijde van 

dit schrijven op verzoek van de ESF onderzocht of het European Team Championships 

Squash in 2020 in Nederland kan worden georganiseerd.   

In de tussentijd gaat het bondsbureau in het derde kwartaal van 2019 met de KNLTB 

meeverhuizen van Amersfoort naar Amstelveen en is het zaak om de orde in het huis te 

blijven bewaren.  

Namens het bestuur: 

Harry Groen (voorzitter, penningmeester ai.) 

Peter Paul Scheerder (algemeen bestuurslid) 

Bianca van Bilsen (secretaris) 


